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Asta n-ọ credeam posibilă… la o televiziune care se laudă cu oamenii care lucrează acolo şi cu
premiile internaţionale obţinute, n-am nicio îndoială, pe merit profesional incontestabil.           
Mihai Gâdea, moderatorul emisiunii „Sinteza zilei” de la Antena3, l-a avut invitat pe cântăreţul
Julio Iglesias jr. Citesc pe portalul de ştiri 
www.hotnews.ro
că la sfârşitul discuţiei televizate Gâdea-Iglesias, românul l-a învăţat pe spaniol să spună ceva
în româneşte:”Jos Băsescu!”
 
   
 
  După emisiune, Iglesias a trimis un comunicat de presă care lămureşte modul mitocănesc în
care a fost pus să spună ceva ce nu avea nici un fel de înţeles ATUNCI pentru el:
 
      
 
  
„In comunicatul transmis vineri, managementul artiştilor Julio Iglesias şi Julio Iglesias Junior
arată că, &quot;in urma emisiunii &quot;Sinteza zilei&quot; (Antena 3) din 14 mai 2015, in care
prezentatorul Mihai Gâdea, în ultimele secunde ale emisiunii, l-a întrebat &quot;inocent&quot;
pe Julio Iglesias Junior &quot;Pot să te învăţ ceva în limba română?&quot;, după care l-a pus
să repete în româneşte, fără să îi spună ce înseamnă acele cuvinte: &quot;Antena 3 e aici. Jos
Băsescu!&quot;&quot;, doreşte să facă o serie de precizări:
 
  
&quot;1)    Julio Iglesias Junior nu cunoaşte limba română, nu este familiarizat deloc cu
numele româneşti şi, când a repetat după Mihai Gâdea, cu bună credinţă, &quot;Jos
Băsescu!&quot;, nu s-a gândit nicio clipă că este vorba de un slogan politic. Fiind ultimele
secunde ale emisiunii, Julio Iglesias Junior a crezut că este vorba de câteva cuvinte de rămas
bun, în limba română, pe care prezentatorul îl ruga să le repete după el, pentru telespectatori. „
 
   
 
  Precizările trimise presei de echipa lui Julio Iglesias jr. continuă, dar e suficientă prima dintre
ele pentru a ne face o părere despre limite, bun-simţ şi profesiunea făcută „în noaptea minţii”.
 
   
 
  Gâdea a profitat într-un mod incalificabil de faptul că interlocutorul său nu ştia limba română şi
l-a pus să repete ceva ce-i era complet necunoscut, şi ca înţeles al cuvintelor alcătuitoare a
propoziţiei abjecte la care s-a gândit Gâdea, şi ca înţeles politic, artistul spaniol nefiind, normal,
un cunoscător al măruntelor lupte româneşti pentru putere.
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  Cu mult timp în urmă cineva mi-a povestit cum un grup de români lipsiţi de cea mai elementară
politeţe au învăţat nişte turiste din altă ţară să spună câteva cuvinte româneşti. 
 
  Fetele, la plecarea trenului cu care se întorceau acasă, de la fereastra vagonului, şi-au luat 
rămas-bun de la mioriticii noştri, strigând în gura mare un cuvânt care are 4 litere şi pe care îl
putem întâlni într-o renumită povestire a lui Ion Creangă, iar de un timp încoace pe buzele
multora, indiferent de sex sau vârstă.
 
   
 
  Asta n-o ştiam…Asta n-o credeam posibilă la o televiziune care a făcut din Băsescu sensul
existenţei ei. Cât a fost preşedinte, m-am gândit că merită orice efort făcut de Antena 3 pentru a
convinge lumea să-l dea jos folosind pentru asta căile democraţiei. Băsescu nu mai e
preşedinte. Nu-i nimic! Emisiunile la televiziunea care a dus România în cartea recordurilor cu
steagul mare cât un teren de fotbal şi având o inutilitate evidentă, încearcă să facă audienţă tot
din subiectul Băsescu. Altceva nu mai avem în ţara asta de comentat, de îndreptat, de reparat?
Ce aveau de împărţit Iglesias şi Băsescu?
 
   
 
  După trista bravadă de care a dat dovadă M.G., credeţi că Iglesias jr. va mai vorbi vreodată
ceva în româneşte? Credeţi că se va mai duce vreodată la o televiziune românească? Mai mult,
credeţi că va mai veni vreodată în România? Dacă nu va mai veni, vinovatul are un nume! 
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